
 

Venstre 
 
 
10 dages forespørgsel til MSO 
 
06.februar 2019 
 
 
1. Vil rådmand Jette Skive fremsende en konklusionerne vedr boligplanen 2015/2016 som vedr området 
Løgten/Skødstrup 
 
2. Hvad er årsagen til at rådmanden ikke længere mener der er behov for at bygge flere plejeboliger i 
Løgten/Skødstrup? Før kommunevalget i 2017 havde rådmanden en klar forventning om der skulle bygges 
48 plejeboliger i Løgten/Skødstrup  
 
3. Hvilken analyse ligger der til grund for at der ikke længere er behov for plejeboliger - hvad har ændret 
sig? 
 
4. Hvor mange ældre medborger behandles i hjemmet i Løgten/Skødstrup området - som med fordel kunne 
behandles i mere trygge rammer i en plejebolig - hvis boligerne var tilstede? 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Gert Bjerregaard (V), Hans Skou (V) og Peter Sporleder (V) 


